
Radny Jerzy Pac t-ubin Koscielny 26.04.2019r.

Do PaniWojt Raisy Rajeckiej
za po5rednictwem Przewodniczacego Rady Gminy

Interpelacja

W imieniu dzieci, rodzicow i pozostatej spolecZnosci wiejskiej zwracam
siq z proSbq o ujecie w biezqcym planie finansowym budzetu gminy budowg
boiska sportowego orcz parkingu dla autobusow dowo2qcych dzieci do
Szkoly Podstawowej im. Jana Pawla ll w t-ubinie Ko5cielnym.
Spoteczno66 wiejska juz 50 lat temu pozyskala teren na ten cel i do chwili
obecnej nie zostal on zrealizowany.

Jerzy Pac


